
PROTOKÓŁ nr 6/2019 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w 
Rogoźnie odbytego w dniu  23 maja 2019 roku o godz. 16.00 w Szkole 

Podstawowej im. Józefa Wybickiego w Parkowie. 
 
Posiedzenie Komisji otworzył i posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji 
Jarosław Łatka. Przewodniczący stwierdził, że na 10 członków Komisji w obradach 
bierze udział 8 członków Komisji. Komisja jest władna do podejmowania 
prawomocnych wniosków. Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu Ponadto w obradach udział wzięli goście zgodnie z listą 
obecności, którą stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Proponowany porządek obrad: 
1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, sprawdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z kwietniowego posiedzenia KSSOiK. 
4. Funkcjonowanie Szkoły Podstawowej im. Józefa Wybickiego w Parkowie. 
5. Projekty organizacyjne szkół na rok szkolny 2019/2020.  
6. Informacje o wykonaniu budżetu gminy za rok 2018. 
7. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miej-

skiej. 
8. Wolne głosy, wnioski, komunikaty.  
9. Zakończenie posiedzenia. 
 

 
Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący komisji przedstawił zaplanowany porządek obrad, do którego radni 
nie wnieśli zmian. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia KSSOiK. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji członkowie przyjęli – jednogłośnie. 
 
Pan przewodniczący oddal glos panu Wojciechowi Kaczmarkowi, który jest 
wnioskodawcą by upamiętnić śmierć pana Wilhelma Kolanusa i nadać nazwę 
zaułkowi, przy którym mieszkał. Pan Kaczmarek przybliżył po krótce postać pana 
Kolanusa radnym. Pan Jarosław Łatka na zakończenie poinformował wnioskodawcę, 
że do tematu powróci. 
 
Ad. 4. Funkcjonowanie Szkoły Podstawowej im. Józefa Wybickiego w Parkowie. 
Informacje przedstawiła pani dyrektor Małgorzata Cyranek. 

Uczniowie  

Ilość uczniów w szkole w dniu 23.05.2019r. 227 

Klasa I a – 14 uczniów 

Klasa I b – 12 uczniów 

Klasa II – 15 uczniów 

Klasa III – 9 uczniów 

Klasa IV a – 24 uczniów 



Klasa IV b – 13 uczniów 

Klasa V a  - 23 uczniów 

Klasa V b – 12 Uczniów 

Klasa VI a – 16 uczniów 

Klasa VI b – 20 uczniów 

Klasa VII – 27 uczniów 

Klasa VIII – 18 uczniów 

Klasa III gim. – 24 uczniów 

 

Ilość oddziałów /średnia ilość uczniów w 

oddziale  

13/18 

Oddziały sportowe 3 grupy trenujące ( IV a, Va, VII) 

                                                                KADRA 

Ilość nauczycieli w szkole: 27 

Ilość nauczycieli stażystów 0 

Ilość nauczycieli kontraktowych 2  

Ilość nauczycieli mianowanych 4  

Ilość nauczycieli dyplomowanych 21 

Realizacja awansu zawodowego 2  

Nauczyciele pełnozatrudnieni  21, w tym 2 nauczycieli na urlopach 

rodzicielskich  

Nauczyciele niepełnozatrudnieni 6  (nauczyciele: muzyki, j. angielskiego, 

matematyki, fizyki, geografii) 

  

 

 

Planowane remonty 2019 - 2020 

a) zaplanowane w budżecie: 

- wymiana okien w sali nr 45 ( Sala Tradycji Szkoły), 

- wymiana okien na dwóch półpiętrach, 

- rewitalizacja boiska do piłki siatkowej plażowej i mini piłki nożnej (m.in. odnowienie 

podłoża do mini piłki nożnej, naprawa ogrodzenia), 

- remont pokrycia dachowego, 

   b)  niezaplanowane w budżecie, wynikające z potrzeb szkoły: 



- drzwi wejściowe do budynku szkoły, 

- termomodernizacja ( ocieplenie budynku szkoły), 

- założenie zaworów na kaloryferach, 

Większość niezaplanowanych remontów ma związek z problemem dogrzania budynku 

szkoły w okresie grzewczym, szczególnie w salach szczytowych budynku ( sala 47, 

sala 53, gabinet pedagoga). Wymiana okien, zakup opału  od innego dostawcy ( 

zwiększenie kaloryczności węgla), a także wymiana pompy c.o. przyniosły poprawę, 

ale są miejsca w budynku szkoły, które trudno dogrzać.   

Po przedstawienie informacji pani radna Erenc – Szpek zapytała, czy 14 stopni jest w 

całej szkole zimą? Pani kierownik Tomaszewska odpowiedziała, że ciepło nie dociera 

ponieważ są zbyt wąskie rury, a zawory musza być wymienione. Pan radny Kupidura 

zapytał, czy ściana od Sali, gdzie jest najzimniej jest ocieplona? Pani dyrektor poinfor-

mowała, że niestety nie. Radny stwierdził, że takie prace należałoby wykonać. Pan 

radny Chudzicki zapytał, czy funkcjonuje izba tradycji i Klub Olimpijczyka? Pani dyrek-

tor poinformowała, że obie tradycje są nadal kultywowane, a obecnie planowany jest 

wyjazd do Warszawy i spotkanie z Olimpijczykami. 

Rodzić, który brał udział w zebraniu komisji poinformował, że brakuje w szkole klas 

tematycznych i wpływa to na jakość uczenia i zapytał, czy w tej kwestii coś się zmieni? 

Pani dyrektor poinformowała, że większość lekcji odbywa się w klasach do tego prze-

znaczonych, np. każda z klas język angielski ma klasie tylko przeznaczonej do języka 

angielskiego i podobnie jest z historią, chemią, matematyką itp. 

Pan burmistrz Szuberski powiedział, że pomocy jest bardzo dużo, problem może być 

jedynie z organizacją, a na to potrzeba trochę czasu. Pani kierownik Tomaszewska 

poparła rodzica i dodała, że należy dązyc do ideału. Radny Kupidura dodał, że przy-

dałyby się pracownie z prawdziwego zdarzenia, coraz więcej jest pomocy naukowych, 

ale dobrze że proces ten jest w trakcie realizacji. 

Pan Kuszak dodał, że są wewnętrzni koordynatorzy, którzy wspomagają użytkowanie 

nowych systemów np. tablice multimedialne, dodatkowo są szkolenia i wszystko idzie 

ku dobremu. 

Ad. 4. Projekty organizacyjne szkół. 

 SP2 SP3 
SP 
Parkow
o 

SP 
Pruśc
e 

SP 
Gościejew
o 

SP 
Budziszewk
o 

Raze
m 

UCZNIOWIE         

Liczba uczniów 
ogółem 

502 701 210 110 186 95 1804 

Liczba uczn. w 
oddz. szkolnych 

452 701 210 85 150 70 1668 



Liczba uczniów w 
oddz. przedszk. 

50 0 0 25 36 25 136 

Uczniowie z 
orzecz. o potrz. 
kszt. specj. 

0 7 0 6 4 0 17 

Uczniowie z 
niepełn. w stopniu 
głębokim 

0 0 0 1 0 0 1 

ODDZIAŁY        

Ogółem 23 32 12 8 11 9 95 

Oddz. przedszk. 2 0 0 0 2 1 5 

Średnia liczba 
uczniów w oddz. 

21,8 21,9 17,5 13,8 16.9 10,55 17,07
5 

Zindywiz. ścieżka 0 0 0 0 2 0 2 

Zaj. Rewalidacyjne 6 7 1 0 3 4 21 

Zaj. 
Rewalid/wychow. 

1 0 0 1 0 0 2 

Wczesne 
wspomaganie 
rozwoju 

0 0 0 0 5 0 5 

NAUCZYCIELE        

ETATY 
PRZELICZENIOW
E NAUCZYCIELI 

50,0
8 

71,59 26,32 19,59 24,47 19,34 211,3
9 

Etaty przel. naucz. 
pełnozatrudn. 

39,0
0 

61,00 22,0 13,00 17,00 14,00 166,0
0 

Etaty przel. 
wynikające z godz. 
ponadwymiar. 

2,72 9,70 1,77 0,61 1,87 1,01 17,68 

Etaty przel. 
nauczycieli 
niepełnozatr. 

8,37 0,89 2,55 5,97 5,61 4,33 27,72 

Zniżki godzin 2,13 2,13 1,22 0,61 1,22 0,72 8,03 

Obowiązki 
pedagoga 

1,09 1,79 1,08 0,50 1,00 0,25 5,71 

Obowiązki 
logopedy 

0,64 0,87 0,14 0,25 0,61 0,36 2,87 

Obowiązki doradcy 
zawod. 

0,07 0,19  0,03   0,29 

Obowiązki 
bibliotekarza 

1,50 2,52 0,72 0,30 0,77 0,50 6,31 

Obowiązki 
wychowawcy 
świetlicy 

2,97 2,99 2,73 0,85 2,24 1,27 13,05 

Nauczyciele 
pełnozatr. 

39,0
0 

61,00 22,00 13,00 17,00 14,00 166 

 
 

       



 SP2 SP3 
SP 
Parkow
o 

SP 
Pruśc
e 

SP 
Gościejew
o 

SP 
Budziszewk
o 

Raze
m 

Naucz. 
niepełnozatr. 

22,0
0 

2,00 12,00 20,00 18,00 17,000 91 

Dyrektor 1 1  1 1 1 1 6 

Wicedyrektor 2 2 1 0 1 0 6 

Administracja 
(etat) 

1,5 2,75 1  1  1 1 8,25 

Obsługa (etat) 9,15 16,89
9 

6,00 2,150 8,184 3,585 45,97 

        

 
PRZEDSZKOLA 

 P1  
Kubusia 
Puchatka 

P2  
Rogoźno 

Słoneczne Skrzaty 
Parkowo Razem 

Przerwa wakacyjna 01.07 – 
31.07. 2019 

01.08 – 
31.08.2019 

01.07 – 31.07. 
2019 

 

Tygodniowa liczba godzin z 
planów pracy oddziałów 

236 238,5 236 710,5 

Ogólna liczba godzin nauczycieli 
/ tydzień 

250 276,5 250 776,5 

WYCHOWANKOWIE     

Ogółem 125 125 100 350 

Oddziały 5 5 4 14 

Zajęcia logopedyczne 66 60 ? 126 

NAUCZYCIELE     

Etaty przeliczeniowe ogółem 10,62 11,70 11,26 33,58 

Etaty przel. naucz. pełnozatrudn. 10,00 11,00 11,00 32 

Etaty przel. wynikające z godz. 
ponadwymiar. 

0 0,00 0,04 0,04 

Etaty przel. nauczycieli 
niepełnozatr. 

0,62 0,70 0,22 1,54 

Zniżki godzin 0,67 0,67 0,68 2,02 

Obowiązki pedagoga 0 0 1 1 

Obowiązki logopedy 0,50 0,70 0,52 1,72 

Nauczyciele pełnozatrudnieni 10,00 11,00 11 32 

Nauczyciele niepełnozatrudnieni 3,00 3,00 2,00 8 

Dyrektor 1,32 1 1 3,32 

Administracja 1,00 1 1 1 3 

Obsługa 10,250 10 11,375 31,625 

     

 

PENSUM NAUCZYCIELI: 

PRZYDZIAŁ CZYNNOŚCI Liczba 
godz./tydzień 



NAUCZ. PRZEDSZKOLI W WYJĄTKIEM NAUCZYCIELI 
PRACUJĄCYCH Z GRUPAMI DZIECI 6- LETNICH 

25 

NAUCZYCIELE PRZEDSZKKOLI I INNYCH PLACÓWEK 
PRZEDSZKOLNYCH PRACUJĄCYCH Z GRUPAMI DZIECI 6 - 
LETNICH 

22 

NAUCZYCIELE SZKÓŁ ( PRZEDMIOTÓW TEORETYCZNYCH) 18 

WYCHOWAWCY ŚWIETLIC 26 

WYNAUCZYCIELE BIBLIOTEK 30 

NAUCZYCIEL - PEDAGOG 22 

  

Etat przeliczeniowy jest wyliczany dla nauczycieli wykonujących obowiązki o 
różnym pensum (np. nauczyciel j. polskiego i bibliotekarz) 

 

Pani burmistrz Renata Tomaszewska jako pełnomocnik ds. oświatowych, po krótce 

przedstawiła powyższy temat. Projekty organizacyjne szkół są załącznikiem do proto-

kołu. 

Do powyższego tematu pani Tomaszewska dodała, że żaden nauczyciel do tej pory 

nie stracił pracy; a wręcz przeciwnie brakuje nauczycieli przedmiotów tj. matematyka i 

informatyka. 

Pan radny Kutka zapytał, pania kierownik, czy w związku z ogłoszeniem na portalu 

społecznościowym, zgłosił się ktoś chętny na stanowisko nauczyciela? Pani kierownik 

poinformowała, że sa osoby chętne by uczyć matematyki. 

Pan radny Zbigniew Chudzicki zapytał, jaka zniżkę godzin ma dyrektor? Pani Renata 

Tomaszewska poinformowała, że jest to uzależnione od ilości oddziałów. 

Pan przewodniczący Łatka poprosił o informację, czy będą odprawy emerytalne, 

urlopy zdrowotne? Pani Tomaszewska powiedziała, że nie ma zgłoszeń. 

Pan Łatka zapytał, czy jest jeszcze potrzeba wynajmowania pomieszczeń od SP2? 

Pani kierownik odparła, że będzie jeszcze taka potrzeba. 

Pan przewodniczący dopytał, co z pomieszczeniami u państwa Baczyńskich? Pani 

kierownik Tomaszewska powiedziała, że jest to trudna rozmowa, prawdopodobnie 

obiekt ten jest przeznaczony do sprzedaży, poza tym pani kierownik dodała, że do 

placówek publicznych nie zostało przyjętych ponad 70 dzieci i będzie trzeba rozłożyć 

to na placówki niepubliczne, być może po części rozwiąże to  nowo powstałe przed-

szkole w budynku straży pożarnej. 

Pan radny Kutka zapytał, jak liczba uczniów ma się do roku poprzedniego. Pani kie-

rownik poinformowała, że liczba ta mniej więcej jest taka sama. 

Pan radny Sebastian Kupidura zapytał, czy będzie dwuzmianowość?  

Pani Tomaszewska poinformowała, że w SP1 i SP2 będzie taka konieczność. 



Pan przewodniczący na zakończenie tego punktu poprosił o zamieszczenie informacji 

na stronie urzędu dotyczącej terminów wakacji i dyżurów w przedszkolach. 

Ad. 5. Informacja z wykonania budżetu za rok 2017. 

Brak pytań. 

Ad. 6. Zaopiniowanie materiałów na najbliższą sesje Rady Miejskiej: 

  

Informację przedstawiła pani skarbnik Irena Ławniczak. 

DOCHODY 

1. W dziale 756 - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych 

jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich 

poborem zwiększa się dochody o kwotę 70.300,00 zł z tytułu podatku od spad-

ków i darowizn w związku z wykonaniem tych dochodów za I kwartał br. ponad 

plan. 

2. W dziale 758 - Różne rozliczenia zwiększa się dochody o kwotę 20.000,00 zł z 

tytułu otrzymanej darowizny na zadania własne Gminy (WOPR). 

3. W dziale 801 - Oświata i wychowanie zmniejsza się dochody o kwotę 1.192,74 

zł w związku z korektą dochodów wprowadzonych 29 kwietnia 2019 roku. 

Ogółem dochody zwiększono o kwotę 89.107,27 zł 

WYDATKI  

1. W dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa zwiększa 

się wydatki o kwotę 29.000,00 zł z przeznaczeniem na: 

 zakup komputerowej centrali do uruchamiania syren na potrzeby zarządza-

nia kryzysowego i obrony cywilnej wraz z przeprowadzeniem szkolenia (+) 

9.000,00 zł; 

 Zakup skutera wodnego do ratownictwa wodnego (+) 20.000,00 zł oraz do-

konano przeniesienia kwoty (+/-) 15.000,00 zł między paragrafami w 

związku ze zmianą podmiotu ubiegającego się o dofinansowanie tego 

sprzętu ze środków zewnętrznych w ramach programu „Ratownictwo 

wodne dla Gmin”.  

2. W dziale 801 - Oświata i wychowanie zwiększa się wydatki o kwotę  2.691,26 

zł z przeznaczeniem na : 

 zakup bramy i furtki dla SP w Pruścach (+) 1.300,00 zł; 



 remont toalety w oddziale przedszkolnym przy SP nr 2 w Rogoźnie (+) 

4.884,00 zł oraz dokonano przeniesienia planu wydatków między roz-

działami, paragrafami na ten cel (-) 2.300,00 zł; 

 zakup pomocy dydaktycznych projektu pn. „Powiedz mi, a zapomnę. Po-

zwól mi zrobić, a zrozumiem"- nowe kompetencje uczniów i nauczycieli 

w Gminie Rogoźno realizowany w latach 2014-2019  (-) 1.192,74 zł. 

3. W dziale 854 - Edukacyjna opieka wychowawcza zmniejsza się wydatki o kwotę 

2.584,00 zł w związku z przeniesieniem plany wydatków do działu 801 z prze-

znaczeniem na remont toalet. 

4. W dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zwiększa się wy-

datki o kwotę 60.000,00 zł 

przeznaczonej na wycinkę suchych ok. 80 drzew przy ulicy Dworcowej, w Parku 

Niepodległości, przy ulicy Długiej, przy Placu Powstańców Wielkopolskich oraz 

w miejscowości Wełna  oraz dokonano przeniesienia wydatków między 

rozdziałami i paragrafami na kwotę (+/-) 1.000,00 zł zmniejszając zaplanowane 

środki przeznaczone na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków, zwiększając dofinansowanie na wymianę źródeł ciepła. 

5. W dziale 926 - Kultura fizyczna, obiekty sportowe dokonano zmiany między ni-

żej wymienionymi zadaniami dofinansowanymi ze środków PROW na lata 

2014-2020: 

 zmniejsza się udział własny na „Budowie małej architektury w Parku Nie-

podległości o kwotę (-) 67.000,00 zł - zadanie zakończone; 

 zwiększa się udział własny na „Budowie architektury sportowej - zago-

spodarowanie terenu plaży Za Jeziorem (+) 67.000,00 zł. Środki są nie-

zbędne na wykonanie dodatkowych robót polegających na wykonaniu 

wymiany chodników w celu poprawy estetyki terenu, bezpieczeństwa 

osób poruszających się po terenie w pobliżu elementów placu zabaw i 

siłowni zewnętrznej oraz zakupu elementów pomostu pływającego w 

celu zapewnienia bezpieczeństwa użytkowników kąpieliska i wzrostem 

walorów turystycznych obszaru, na którym prowadzona jest niniejsza in-

westycja. 

Ogółem wydatki zwiększono o kwotę 89.107,26 zł 

Dokonano zmian w nw. załącznikach: 

nr 3 „Wykaz wydatków majątkowych Gminy ujętych w planie budżetu na rok 

2019” zwiększono o kwotę 20.000,00 zł. 



nr 4 „Zestawienie planowanych kwot dotacji w 2019 roku” zmniejszono udzielone 

dotacje z budżetu na zadania majątkowe o kwotę 15.000,00 zł oraz dokonano 

przeniesienia dotacji między rozdziałami i paragrafami na kwotę +/- 1.000,00 zł 

b) zmian w WPF na lata 2019-2037 – pani skarbnik poinformowała, że uchwala 

jest spójna ze zmianami do budżetu. 

c) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

d)zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody, 

e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bez-

przetargowym – działki nr 1676/4, Rogoźno. 

d) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze 
części miasta Rogoźno – rejon „Wójtostwo”, wyłożenie do publicznego wglądu 
projektu planu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko - nastąpiło w dniach od 
 28 lutego 2019 r. do 21 marca 2019 r. Ogłoszenie o wyłożeniu do publicznego 
wglądu ww. projektu planu, ukazało się w gazecie „Rogozińska Gazeta Nowy Lokalny 
Dwutygodnik” w dniu 20 lutego 2019 r. oraz na stronie internetowej Urzędu BIP 
Rogoźno, a obwieszczenie zostało wywieszone na tablicy Urzędu Miejskiego w 
Rogoźnie  dnia 19 lutego 2019 r.,  zdjęto 5 kwietnia 2019 r. W dniu 7 marca  2019 r. 
odbyła się dyskusja publiczna nad przyjętymi rozwiązaniami w projekcie planu. Uwagi 
do wyłożonego projektu zmiany planu można była składać do dnia 4 kwietnia 2019 r.  
W dniu 4 kwietnia  2019 r. wpłynęło jedno pismo z 3 uwagami, których 
rozstrzygnięciem z dnia 23.04.2019 r. Burmistrz nie uwzględnił. Zgodnie z art.17 pkt 
14 ww. ustawy Burmistrz przedstawił Radzie Miejskiej w Rogoźnie  projekt zmiany 
planu miejscowego wraz z listą nieuwzględnionych uwag, o których mowa w pkt 11. 

1) Wobec dopełnienia procedury przewidzianej ustawą z dnia 27 marca 2003r. o pla-
nowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym projekt planu, przedłożono Radzie 
Miejskiej w Rogoźnie, celem uchwalenia. 

2) Zgodnie z art. 1 ust. 2 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
projekt planu: 

3) uwzględnia wymagania ładu przestrzennego, w tym urbanistyki i architektury po-
przez ustalenia zawarte m. in. w §4 tekstu uchwały, dotyczące zasad ochrony i 
kształtowania ładu przestrzennego oraz w §14-§25 ustalając zasady kształtowania 
zabudowy oraz wskaźniki zagospodarowania terenu; 

4) uwzględnia walory architektoniczne i krajobrazowe poprzez ustalenia zawarte m. in. 
w §4 tekstu uchwały, dotyczące zasad ochrony i kształtowania ładu przestrzennego, 
w §5 dotyczące zasad ochrony środowiska, przyrody i krajobrazu oraz zasad kształ-
towania krajobrazu, w §10 dotyczące szczególnych warunków zagospodarowania 
terenu oraz ograniczeń w jego użytkowaniu oraz w §14-§25 ustalając zasady kształ-
towania zabudowy oraz wskaźniki zagospodarowania terenu; 

5) uwzględnia wymagania ochrony środowiska, w tym gospodarowania wodami 
i ochrony gruntów rolnych i leśnych poprzez ustalenia zawarte m. in. w §5 tekstu 
uchwały, dotyczące zasad ochrony środowiska, przyrody i krajobrazu oraz zasad 
kształtowania krajobrazu;  

6) uwzględnia wymagania ochrony dziedzictwa kulturowego i zabytków oraz dóbr kul-
tury współczesnej poprzez ustalenia zawarte m. in. w §6 tekstu uchwały; 

7) uwzględnia wymagania ochrony zdrowia oraz bezpieczeństwa ludzi i mienia, a 
także osób niepełnosprawnych poprzez ustalenia zawarte m.in. w §5 tekstu uchwały 



dotyczące zasad ochrony środowiska, przyrody i krajobrazu oraz zasad kształtowa-
nia krajobrazu oraz w §10 tekstu uchwały dotyczące szczególnych warunków zago-
spodarowania terenu oraz ograniczeń w jego użytkowaniu; 

8) uwzględnienia walory ekonomiczne przestrzeni, poprzez ustalenia zawarte 
m.in. w §14-§25 tekstu uchwały; 
9) uwzględnia prawo własności, poprzez ustalenia zawarte m.in. w §14-§25 tekstu 
uchwały; 
10) uwzględnia potrzeby obronności i bezpieczeństwa państwa poprzez ustalenia 
zawarte m.in. w §11 tekstu uchwały dotyczące zasad modernizacji, rozbudowy i bu-
dowy systemów komunikacji oraz w §12 tekstu uchwały, dotyczące zasad moderniza-
cji, rozbudowy i budowy systemów infrastruktury technicznej; 
11) uwzględnia potrzeby interesu publicznego poprzez ustalenia zawarte m.in. w 
§11 tekstu uchwały dotyczące zasad modernizacji, rozbudowy i budowy systemów ko-
munikacji oraz w §12 tekstu uchwały, dotyczące zasad modernizacji, rozbudowy i bu-
dowy systemów infrastruktury technicznej; 
12) uwzględnia potrzeby w zakresie rozwoju infrastruktury technicznej, w szczegól-
ności sieci szerokopasmowych poprzez ustalenia zawarte m. in. w §12 tekstu uchwały, 
dotyczące zasad modernizacji, rozbudowy i budowy systemów infrastruktury technicz-
nej. 
13) Zgodnie z art. 1 ust. 2 pkt 11 - 13 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, kolejno: 
- zapewniono udział społeczeństwu w pracach nad niniejszym projektem planu, w tym 
przy użyciu środków komunikacji elektronicznej; 
- niniejszy projekt planu został sporządzony przy zachowaniu jawności i przejrzystości 
procedur planistycznych; 
- niniejszy projekt planu, uwzględnia potrzebę zapewnienia odpowiedniej ilości i jakości 
wody, do celów zaopatrzenia ludności. 
14) Zgodnie z art. 1 ust. 3 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
przy sporządzaniu projektu planu uwzględniony został interes publiczny oraz interesy 
prywatne, zmierzające do ochrony istniejącego stanu zagospodarowania, a także ana-
lizy ekonomiczne, środowiskowe i społeczne. 
15) Zgodnie z art. 1 ust. 4 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
w przypadku nowej zabudowy, należy uwzględnić wymagania ładu przestrzennego, 
efektywnego gospodarowania przestrzenią oraz walory ekonomiczne przestrzeni po-
przez: 
1) kształtowanie struktur przestrzennych, poprzez zaprojektowane tereny, uwzględ-

niając dążenie do minimalizowania transportochłonności układu przestrzennego, 
2) zaprojektowane tereny, umożliwiają mieszkańcom maksymalne wykorzystanie pu-

blicznego transportu zbiorowego jako podstawowego środka transportu, 
3) zaproponowane rozwiązania przestrzenne zapewniają korzystne warunki prze-

mieszczania się pieszych oraz rowerzystów, 
4) projektowane tereny stanowią kontynuację istniejącego zagospodarowania. 
16) W projekcie planu uwzględniono ww. wymagania wynikające z art. 1 ust. 4 

ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
17) Projekt zmiany planu sporządzony został zgodnie z wynikami oceny aktualności 

Studium i Planów Miejscowych w Gminie Rogoźno, uchwalonej uchwałą Nr 
XXX/280/2016 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 21 września 2016 roku, o której 
mowa w art. 32 ust. 1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 



18) Zgodnie z prognozą skutków finansowych, sporządzoną na podstawie art. 17 
pkt 5 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, w związku z przezna-
czeniem terenów pod zabudowę wystąpi wzrost przychodów gminy z tytułu podatku 
od nieruchomości. Projekt planu wprowadza tereny dróg publicznych klasy lokalnej 
(KDL), dróg publicznych klasy dojazdowej (KDD) oraz drogi wewnętrzne (KDW). W 
związku z tym, że drogi KDD oraz KDL stanowią drogi publiczne, gmina Rogoźno zo-
bowiązana jest wykupić odpowiednie grunty pod ich realizację. Powyższe wiąże się z 
poniesieniem kosztów z budżetu gminy Rogoźno. Również z budżetu gminy pokryte 
zostaną koszty wyposażenia dróg publicznych w infrastrukturę techniczną oraz infra-
strukturę drogową. Tereny dróg wewnętrznych nie stanowią dróg publicznych, w 
związku z tym wszelkie koszty wyposażenia omawianych terenów w niezbędną infra-
strukturę drogową i techniczną zostaną pokryte przez właścicieli nieruchomości. 
 
W tym punkcie radni dyskutowali na temat przejęcia drogi  na mienie własne przez 
gminę w dwóch zaproponowanych wariantach przez BUD Sp z o.o. Radny Maciej 
Kutka dopytał jaki koszt jest tej drogi? Pan kierownik Andrzejczak powiedział, że ok 
170 do 200 tys zł. Pan burmistrz Szuberski zaproponował radnym spotkanie z inwe-
storem, dodał, że jeżeli gmina odmówi inwestorowi przejęcia tego gruntu to z pewno-
ścią inwestor sobie poradzi. Pan radny Chudzicki zwrócił radnym uwagę na aspekt 
komunikacyjny tej drogi. Pan kierownik Andrzejczak na zakończenie stwierdził, że roz-
mowy i analiza tematu są kluczowe.  
 

Ad.7. Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
W tym punkcie pan radny Kuszak zauważył, że jest bardzo dobra cena na remont ulicy 
Gościnnej i zapytał, co z drzewami? 
Pan Roman Szuberski powiedział, że gmina nie uzyskała zgody na ich wycinkę, po-
mimo dekalracji, że zostaną w tym miejscu nasadzone młode drzewa. Pan Kuszak 
zwrócił uwagę na brak ronda w miasteczku ruchu drogowego i ogrodzenia. Pan kie-
rownik poinformował, by poczekać aż będą wymalowane linie, natomiast ogrodzenie 
będzie z trzech stron i dodatkowo monitoring. Na zakończenie radny zgłosił zaktuali-
zowanie informacji map gogle, ponieważ od ostatniej aktualizacji zmienił się Pl. Karola. 
 
Ad. 8. Zakończenie. 
Posiedzenie komisji zostało zakończone o godz. 19:00, protokołowała Anna Mazur. 
 


